

Executive Director - Banking Supervision EDBS/KH/C/36/2016 22nd August, 2016





م.ت.ر.م/خ ح/ت/۲۰۱۲ ۲۰ ۲۲ أغسطس ۲۰۱۲

Chief Executive Officer
Bahrain Credit Reference Bureau
All Members of Bahrain Credit Reference
Bureau
Manama - Kingdom of Bahrain

المدير التنفيذي مركز البحرين للمعلومات الائتمانية جميع أعضاء مركز البحرين للمعلومات الائتمانية المنامة - مملكة البحرين

Subject: Implementation of Bahrain Credit Reference Bureau Code of Practice and Rules

الموضوع: إعتماد القواعد المرجعية لممارسة عمل مركز البحرين للمعلومات الانتمانية

Reference is made to the CBB's Circular dated 9th June, 2016 on the subject matter.

بالإشارة إلى تعميم مصرف البحرين المركزي المؤرخ ٩ يونيو ٢٠١٦ بخصوص الموضوع المشار إليه أعلاه.

Based on the inability of some members of BCRB to fulfill the requirements of providing certain credit information to the Bureau as stipulated in the Code, it has been decided to extend the deadline for the full compliance with the Code until 1st November, 2016 instead of 1st September, 2016.

وبناءاً على عدم قدرة بعض الأعضاء الإيفاء بمتطلبات توفير بعض المعلومات الائتمانية المطلوبة إلى المركز حسب متطلبات القواعد المرجعية، فقد تقرر تمديد موعد الإمتثال التام بالقواعد المذكورة إلى ١ نوفمبر ٢٠١٦ بدلاً من ١ سبتمبر ٢٠١٦.

Based on the above, BCRB members who are already fully compliant are requested to confirm their compliance with the BCRB Code of Practice. For those members who are not in full compliance must furnish the CBB with their action plan outlining the measures to be taken to ensure full compliance within the specified deadline. The confirmation of compliance or action plan must be submitted to the undersigned within two weeks from the date of this letter.

وعليه يرجى من الأعضاء المستوفين للشروط والمتطلبات تأكيد الالتزام التام مالقواعد المرجعية. وأما الأعضاء الغير مستوفين للشروط والمتطلبات فعليهم تزويد المصرف بخطة عمل تشمل الإجراءات التي يتوجب إتخاذها من أجل تحقيق الالتزام والايفاء بالمتطلبات المذكورة في الموعد المحدد. هذا ويجب إرسال خطاب التأكيد أو خطة العمل إلى الموقع أدناه خلال أسبوعين من تاريخه.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق التحية والتقدير،،،

Khalid Hamad

ص.ب: ۲۷، المنامة - مهاكة البحرين (۱۹۷۳) (۱۷۵۲۲۰۰ واکس: ۹۹۷۳) (۱۹۷۳) (۱۹۷۳) (۱۹۷۳) (۱۹۷۳) (۱۹۷۳) (۱۹۷۳) (۱۹۷۳) (۱۹۷۳) (۱۹۷۳) (۱۹۷۳) (۱۹۹۳) (۱۹

E-mail: khalid.hamad@cbb.gov.bh